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Z Á P I S   

       

z 20. veřejného zasedání Zastupitelstva obce KOSOŘICE 

konaného dne 20. prosince 2017  

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:00 hod. starostou obce Kosořice Ing. 

Tomášem Posltem. 

Přivítal přítomné v zasedací místnosti Obecního úřadu. 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od   12.12.2017 do 20.12.2017. 

Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.  

Předsedající schůze dále dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, že je přítomno všech 7 členů zastupitelstva – zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 

 výsledek hlasování: pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

Schválený program: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Odměny členů zastupitelstva od 1.1.2018 

5. Rozpočet obce Kosořice na rok 2018   

6. Rozpočet ba rok 2018 a rozpočtový výhled DSO Doubravka na roky 2018-2020 

7. Pověření finančního a kontrolního výboru k provedení kontrol 

8. Zprávy z činnosti OÚ 

9. Diskuse 

10. Návrh usnesení  

 

K bodu 1. 

Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 7  proti  0 zdrželi se  0 

   ověřovatelé zápisu    Marcela Sabolová a Jaroslav Macháč     

 výsledek hlasování:  pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

     navrhovatelé usnesení  Denoisa Mjžíšová Pýchová a Jan Adámek  

výsledek hlasování:  pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

 

K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu ze dne 29.11.2017 

• Prodej části pozemku p.č. 76/14 p. Ochabové s podmínkou – p. Ochabová zatím 

nereagovala  
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• Smlouva o smlouvě budoucí na zřízení všcného břemene pro p. Řezáče podepsána  

• Podepsána nová zřizovací listina a jmenování velitele jednotky SDH – odesláno na HZS 

Středočeského kraje  

• Sestavení rozpočtu na rok 2018 – FV zpracován, bude dnes projednán  

 

K bodu 3. 

Rozpočtová opatření 

RO č. 15/2017  - příjmy  -      1000,00 

   - výdaje  +    87975,00  

Zastupitelé berou na vědomí 

RO č. 16/2017  - příjmy  +     75074,22 

- výdaje +   379135,22 

Schválení RO č. 17 

výsledek hlasování:  pro 7  proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 4. 

Odměny členů zastupitelstev od 1.1.2018 

Na základě nového nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev ÚSC 

budou od 1.1.2018 platné změny v odměňování. Zastupitelé byli v předstihu informováni. 

Neuvolněný starosta obce musí dle tohoto nařízení mít odměnu ve výši minimálně 0,3násobku 

odměny uvolněného starosty pro příslušnou velikostní kategorii. Odměny ostatních členů 

zastupitelstva je nadále v pravomoci zastupitelstva obce. Odměna neuvolněného starosty obce 

Kosořice bude od 1.1.2018 ve výši 12 297,00 Kč. U ostatních zastupitelů odměna zůstává do 

konce volebního období.  

Schválení odměny pro neuvolněného starostu obce ve výši 12297,00 Kč 

výsledek hlasování:  pro 7  proti  0 zdrželi se  0 

Uzavření pracovně právního vztahu DPP s Denisou Mojžíšovou Pýchovou, Bc. Šárkou Koch, 

Marcelou Sabolovou od 15.1.2018 do 31.12.2018 na úklid veřejného prostranství za hrubého 

100 Kč/hodinu 

výsledek hlasování:  pro 7  proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 5. 

Rozpočet obce Kosořice na rok 2018 

Návrh rozpočtu obce byl vyvěšen na úřední desce od 4.12.2017 dle paragrafů jako vyrovnaný. 

Po úpravách podle daňové tabulky a zapracování dosud neobdržených dotací na provedené 

akce budou příjmy proti návrhu navýšeny o 4402 tis. Kč. U výdajů navýšení o 1326 tis. Kč. 

K doporučeným změnám nebyly žádné připomínky.  

Rozpočet obce Kosořice na rok 2018  

příjmy     9 877 206,00 Kč  

výdaje   6 801 600,00 Kč  

Schválení rozpočtu na rok 2018   

výsledek hlasování:  pro 7  proti  0 zdrželi se  0 

Zastupitelstvo pověřuje starostu k uzavření veřejnoprávních smluv na poskytnuté dotace 

spolkům. 

 

K bodu 6. 

Rozpočet na rok 2018 a rozpočtový výhled DSO Doubravka na roky 2018-2020 

Zastupitelé obce byli seznámeni s rozpočtem DSO Doubravka na rok 2018 a s rozpočtovým 

výhledem DSO Doubravka na roky 2018-2020. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

K bodu 7. 

Pověření finančního a kontrolního výboru provedením kontrol  
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Finanční výbor provedl kontrolu hospodaření OÚ a MŠ  4.12.2017. Čerpání finančních 

prostředků bylo v souladu s rozpočtem obce i MŠ na rok 2017. Finanční výbor zároveň 

zpracoval návrh rozpočtu na rok 2018 – zprávu předložila Denisa Mojžíšová Pýchová. 

 

Starostou obce byl finanční výbor pověřen kontrolou hospodaření za celý rok 2017 – předložit 

zprávu do příštího zasedání zastupitelů. 

Kontrolní výbor pověřen kontrolou plnění usnesení za rok 2017 a provedením inventarizace 

majetku – do příštího zasedání zastupitelů obce.  

 

 

K bodu 8. 

Zprávy z činnosti OÚ 

 Akce, které v příštím období uskuteční  dne 28.12.2017 pinpongový turnaj 

dne 29.12.2017 ČSŽ posezení s občany 

dne 6.1.2018 pochod Kosořická dvacítka 

 Volby prezidenta republiky – dnes 1.zasedání OVK 

 Projekt na chodníky směr Rejšice, Charvátce a Voděrady – předána projektová 

dokumentace ke stavebnímu povolení. Nyní bude nutno vyřešit majetková vyrovnání 

soukromých vlastníků a především Středočeského kraje. Následně bude požádano o 

vydání stavebního povolání.  

 Dle sdělení vedení Jednoty Nymburk bude prodejna z důvodu nemoci vedoucí 

dlouhodobě uzavřena – vedení přislíbilo otevření co nejdříve po novém roce. V případě 

nevyřešení situace musíme hledat jiné řešení a postupovat podle uzavřené nájemní 

smlouvy. Stížnosti personálu na přepojování kanalizace na nově vybudovanou šachtu 

tlakové kanalizace byly vyřešeny místostarostou obce.  

 

 

K bodu 9. 

Diskuse: 

• Králová – před prodejnou místo dlažby kamínky zůstanou? 

• Vávra – ano – bude lepší údržba. 

• Kalinová – poděkovala za provedení opravy kapličky, bysta byla opravena p.Vávrou. 

• Vávra – při opravě se seznámil i s původem a děním okolo této bysty za války od pana 

Kredby, jehož otec byl v té době starostou obce. O bystu i pozdější připevnění desky se 

jmény padlých občanů za 1.světové války se postarali členové Sokola.  

• Vesecký – při budování přípojek kanalizace vznikne nějaká vytěžená zemina, kam možno 

uložit? 

• Vávra – na obecním pozemku nelze vytěženou zeminu uložit, nutno na vlastním 

pozemku. 

• Kalinová – prořez stromů u strouhy.  

• Starosta – bude řešeno v době vegetačního klidu i u ostatních stromů. 

 

K bodu 10. 

Návrh usnesení  

Návrh na usnesení předložila Denisa Mojžíšová Pýchová   

Schválení usnesení  

výsledek hlasování pro 7 proti 0 zdrželi se  0 
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Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 18:45 hodin, poděkoval občanům i zastupitelům 

za prácí v roce 2017 a do nového roku popřál hodně úspěchů.  

 

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

  

Zapisovatelka:   Kovaříková Jaroslava 

Ověřovatelé:    Adámek Jan   

Mojžíšová Pýchová Denisa           

 

 

   ……………………..     …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 


